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ZEER GEHEIM 

AD Ex.nr. /< 

Notulen van de vergadering, 
p maandag 4 juni 1956 in de Treveszaal, aange-
morgens om elf uur en * s middags voortgezet 

De Minister-President Drees en de Ministers 
Algera, Beel, Beyen, De Bruijn (alleen 
's morgens), Cals, Van de Kieft, Luns, 
Mansholt, Van Oven, Staf, Suurhoff, Van 
Thiel, Witte en Zijlstra (Afwezig is Mi
nister Kernkamp) 

Secretaris; J.Middelburg 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

a. Telegram aan Prinses Beatrix 

De Raad verklaart zich akkoord met het 
voorstel van de Minister-President om aan Prinses 
Beatrix een gelukwens te zenden met het slagen 
voor het eindexamen van het gymnasium. 

2 b. Buitenlandse Inlichtingendienst 

De Mjnister-President deelt mede, dat 
het de bedoeling is Mr.Ch.B.Labouchere voor te 
dragen als hoofd van de Buitenlandse Inlichtingen-^ 
dienst in de plaats van Jhr.A.Th.de Muralt. De Raad 
wijst vervolgens enige aandacht aan het werk van 
de inlichtingendiensten. 

2 c . Toestemming voor aanvaarding van commissariaten 

Minister Staf deelt mede, dat sinds enke
le jaren bij Ocrlog"~vóór de benoeming van inkopers 
nauwkeuriger wordt nagegaan wat bekend is over hun 
optreden in financiële aangelegenheden (ter beperking 
van de kans op corruptie). Spreker meent, dat ook 
bij de toestemming aan ambtenaren om een benoeming 
tot commissaris van naamloze vennootschappen te 
aanvaarden ,een strakke lijn moet worden gevolgd, 
indien dit niet betrekking heeft op benoeming in 
een familievennootschap. De Minister-President is 
het hiermede eens. 

2 d. OrtsLagaanbieding van het Kabinet 

De Minis t er—Pre s id ent is voornemens op de 
dag der verkiezingen het gezamenlijk ontslag van 
Ministers en Staatssecretarissen aan te bieden. 
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rente op de kapitaalmarkt 4i$. Deze is daarna ge
daald, maar komt thans weer op wat hoger niveau. 
De Minister vraagt tenslotte machtiging de in
schrijving voor schatkistpapier te houden. 

De Minister-President merkt op, dat bij 
hem de vraag was gerezen of op overeenkomstige 
wijze als mogelijk is ten aanzien van het kapi
taalverkeer ook het uitzetten van kort geld in 
het "buitenland wat zou kunnen worden afgeremd. 
Met een verandering van de omstandigheden zou 
men ook het beleid kunnen wijzigen. Een consequen
tie van de inschrijving voor schatkistpapier is, 
dat aan de gemeenten een circulaire wordt gezon
den, dat zij niet meer gebonden zijn aan het ren
tepercentage voor kort geld, nu het Rijk dit ook 
niet meer in acht neemt. De Raad verklaart zich 
vervolgens akkoord met de inschrijving voor schat
kistpapier en de uitzending van de circulaire aan 
de gemeenten. 

M I D D A G V E R G A D E R I N G 

2 h. De Raad van de Kunst (Zie notulen MR dd,28 novem-
ber 1956, punt 13) 

Minister Cals deelt mede, dat de Raad 
voor de Kunst thans vrijwel is samengesteld. Naar 
aanleiding van opmerkingen van de Minister—Presi
dent bij de vorige bespreking tegen de opneming 
van bepaalde communistisch gezinde leden heeft 
spreker dit punt nog nagegaan en o,a« gesproken 
met de te benoemen voorzitter, Mr.Witteman. Daar
bij is spreker tot de conclusie gekomen, dat hij 
een tweetal personen, die thans reeds deel uitma
ken van de voorlopige raad, niet kan passeren. De 
Minister-President stelt voor een beslissing in 
deze kwestie aan Minister Cals over te laten. 

3. Buitenlands beleid 

/j/f/ SLL De Ministersconferentie van Venetië (Zie notulen 
MR dd.22/23 mei 1956, punt 21) 

z ^**- / Minister Be.yen deelt in zijn korte verslag 
over de Ministersconferentie inzake de Europese in
tegratie in Venetië mede, dat men in korte tijd 
het programma had afgewerkt. De Pransen bleken 
bereid in te stemmen met het houden van een Re
geringsconferentie met twee takkens voor Euratom 
en de gemeenschappelijke markt. Er was nu alle ge
legenheid om nog verschillende punten te noemen. 
Spreker heeft gelegenheid gehad op de vier kwes
ties te wijzen, die tevoren in de Ministerraad wa
ren besproken, alsmede op het punt van Minister 
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Al gera. De Fransen wilden wat in het rapport-
Spaak stond over de drie etappen wijzigen. Zij 
wilden ook de vrijheid om de Franse dirigisti
sche politiek voort te zetten. (Spreker heeft 
niet gevraagd hoe dit te rijmen is met de Franse 
verlangens inzake harmonisatie van de sociale 
wetgeving.) Het is goed, dat Spaak, die zich in 
de materie heeft ingewerkt, op 26 juni met de zes 
Regeringsdelegaties zal doorgaan. Het verschil 
met de afgesloten bespreking in Brussel is, dat 
men thans traktaten gaat opstellen en dat hier
voor regeringsdelegaties worden aangewezen en 
niet meer delegaties van deskundigen. Spreker 
meent, dat men niet Prof.Verrijn Stuart zal mogen 
vragen het werk te vervolgen in de nieuwe delega
tie. Spreker zou eerst met de betrokken ministers 
overleg willen plegen over de samenstelling van 
onze delegatie alvorens een beslissing van de Raad 
te vragen. Als men ziet hoe de situatie in de zes 
landen was voor de conferentie in .Messina kan men 
relatief tevreden zijn, dat in Venetië is besloten 
naar een volgend stadium van de Europese integra
tie over te gaan. De kwestie van de militaire pro-
duktie door Euratom is verwezen naar verdere bestu
dering van het vraagstuk. Dat van Franse zijde thans 
de verhouding tot de overzeese gebieden op de voor
grond is gebracht betekent, dat de Fransen deze za
ken toch serieus nemen. Er zal met Overzeese Rijks
delen contact moeten worden opgenomen met betrek
king tot de kwestie van de verhouding tot de over
zeese gebieden. 

De Minister-President concludeert, dat 
nadere voorstellen inzake de samenstelling van de 
Nederlandse delegatie zullen worden afgewacht. 

3 b. Verhouding tot Israël (Zie notulen MR dd.28 mei 
1956, punt 3 bj F 

Minister Beven heeft gezien, dat in de 
vorige vergadering is gesproken over wapenlevering 
aan Israël. Indien thans een wapenembargo werd 
afgekondigd voor deze landen, zou Israël in het na
deel zijn. De Verenigde Staten zijn niét bereid 
zelf wapens te leveren, maar hebben bevorderd, dat 
Canada en Frankrijk hiertoe overgingen. De bespre
kingen over deze kwestie in de NATO hebben tot bo
ze reacties bij de Egyptische Regering geleid. 
Spreker meent echter evenals Minister Luns, dat 
een en ander er niet toe leidt, afwijzend te staan 
tegenover wapenlevering aan Israël, mede gezien 
de houding, die Egypte in de afgelopen jaren heeft 
aangenomen. 

De Minister-President verheugt zich over 
dit standpunt. Men zal hierover echter geen bericht 
aan de pers moeten geven, want men moet niet doen 
of de zaak zo belangrijk is. 

Ministerraad 
dd.4-6-1956 
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